
Referat styremøte Svennevikheia/Lussevika Velforening 27.5.2024 

Tidspunkt: Mandag 27.5.2024 kl 20.00 - 22.30 

Teams: Anita Oftedal, Lise Storhaug Ekeland, Sigurd Trones, Morten Lindland, 

 Trond Gjermund Haugen og Torunn Tjetland 

 

1 Status Økonomi og foreløpig regnskap  

Det er enda noen som ikke har innbetalt kontingenten. Purres opp via epost. 

 

2 Status Samarbeidsavtalen  

Ingenting nytt. 

 

3 Status Havna  

Ble informert om at det skal være et orienteringsmøte i havnen om nye vedtekter. 

Havnestyret kaller inn medlemmene i havnen til møte i juni. 

 

4 Status sommerfesten 

Sommerfesten er 22. juni 2024. Jane Bjørnemamma har kontroll. 

 

5 Status årsmøte – hvem gjør hva  

Dato for årsmøte er 20. juli 2024 kl 10.00.  

Ingen endring i vedtektene. Det samme gjelder handlingsplanen. 

 

6 Status sti Gullvika  

Kommunen har enda ikke kommet tilbake med status angående sti ned til Gullvika. 

Venter på kommunen sin innstilling til saken. 

 

7 Status internett/fiber  

Det jobbes fortsatt med en kollektiv avtale. Pr nå er ikke Altifiber interessert å gi oss 

bedre tilbud eller en kollektiv avtale. Ifølge de har vi ikke noe bedre alternativ.  

 

Det jobbes med å avklare hvem som eier fibernettet. Det jobbes også med 5G 

alternativ.  

 

8 Diverse 

 
 
Neste styremøte er 24.6.2024 kl 19.00 hos Anita. 
 
 


